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Närvarande

Ordförande Adam Orthag
Vice Ordförande Alexander Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo Rådegård

Kandidatansvarig Isak Apelqvist
Matansvarig Adam Molnar

Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:08.

§2 Val av justerare Madicken Astorsdotter väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet Alla närvarande var med och arrade cocktailparty i torsdags.
• Ortis har spånat på datum för nästa möte med programansvariga. Har

blivit invald som programrådsrepresentant för F.
• Alex har fixat föreläsare till nästa cocktailparty, vilket blir Olle Hägg-

ström.
• Hugo har köpt in skjortor åt SNF.
• Råde har skrivit färdigt förra veckans protokoll, vilket nu inväntar juste-

ring och bör ligga uppe på ftek innan veckans slut.
• Isak hade tänkt säga att kursutvärderare är lösta i samtliga kurser, men

båda kursutvärderarna i Inledande matematisk analys har tyvärr nyligen
hoppat av programmet.

• Adam har inte gjort något särskilt utöver att vara med och arra cocktail-
partyt.

• Madicken har mailat alla programansvariga för de till sektionen tillhöran-
de masterprogrammen om att hon planerar att skapa en masterenhet med
en student från varje program för att få bättre insyn i masterprogrammen.
Ingen har svarat ännu. Har blivit invald som programrådsrepresentant för
TM.

§5 Kurser
• Åk1: Det verkar flyta på. Har inte hört något utöver det vanliga från de

vi pratat med. Överlag verkar intrycket av Hossein vara positivt än så
länge.

• Åk2: Wulcan är sjuk även denna vecka och är tillbaka som tidigast tisdag
nästa vecka. Därmed är det Davids inspelade föreläsningar som gäller ett
tag till i Komplex analys.

• Åk3: Flyter på, inget särskilt att rapportera.
• Master: Inga nyheter.
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§6 Utvärdering
Cocktailparty

Cocktailpartyt hölls i torsdags. Adam tycker att det gick bra under arret. Vissa
delar i planeringen var något bristande och nästa gång kan det vara bra med
mer planering för att få saker att flyta på bättre inför arret. Vissa ingredien-
ser till maten hade ej köpts in vilket komplicerade matlagningsschemat något.
Tunnbröden bör även köpas in mycket tajtare inpå arret då rullarna är svåra
att rulla om bröden inte är mjuka. Det var dessutom svårare att värma upp
maten inför arret än förväntat då det inte fanns ugnar i Nexus och DP förbe-
redde inför Pubrundan på Focus. Alex föreslår att nästa gång ha en checklista
över vilka rätter som är påbörjade och vilka som är färdiga, då det annars kan
vara svårt att veta när det är olika personer i köket olika tider och dagar.
Vi fick även ett mail i veckan från en doktorand som frågade om doktorander
kan komma till cocktailpartyn. Vi anser att doktorander gärna får komma, så
länge det inte kommer överdrivet många. Framöver bör vi dock oavsett sänka
antalet matbiljetter. Detta då det ett kort tag troligtvis var fler i lokalen än
vad brandgränsen tillät då man inkluderar oss, pateter, Foton, föreläsare samt
gäster med matbiljett. Vi bör se till att detta inte sker igen. Maten tog slut. Alla
verkar dock åtminstone ha fått lite mat även om det kanske inte var tillräckligt
för att bli mätt på. Det är bra om maten går åt, men hade varit trevligt om
det räcker lite längre. Om vi ändå tänker sänka antalet matbiljetter blir det
förhoppningsvis ganska lagom nästa cocktailparty.
Tanken är att nästa cocktailparty kommer att vara vegetariskt. Många saker
kan ganska enkelt göras om vegetariskt. De populära baconlindade dadlarna är
dock svåra. Det föreslås att inför nästa cocktailparty ha ett specifikt möte för
att planera mat och inventera vad vi har i skafferiet. Det föreslås vidare att ha
detta efter inval av en eventuell årskursrepresentant, vilket sker läsvecka 6.

§7 Programråd Både F och TM har var sitt programråd, vilket är ett möte där det diskuteras
hur programmen kan förbättras och hur den kunskap man lär sig kopplas till ett
kommande yrkesliv. På programrådens möten deltar studenter, samt represen-
tanter från högskolan och från industrin. Till vardera program utser sektionen
två studentrepresentanter, en av vardera kön. Representanterna utsågs på förra
styretmötet och Ortis blev invald till representant för F och Madicken för TM.
Ortis har redan fått mail med dagordning för nästa möte för F. De ska bland
annat diskutera kurserna i Optik och Subatomär fysik, men han vet inte vad
exakt de vill ta upp. Det lyfts fram att senaste tentan optik var ovanligt svår
och att betygsgränserna retroaktivt sänktes drastiskt.
En annan fråga som ska tas upp är hur man ska tänka kring grupparbeten och
att allt fler lider av neuropsykiatriska funktionsnedsättningar. Madicken anser
att vissa andra program har mer struktur i hur grupparbeten görs vilket man
kan ta inspiration från. Alex tycker att man kan ha fler lättare grupparbeten
i början av studietiden. Ortis förespråkar att oftare ha slumpade gruppindel-
ningar likt de i del C i Experimentell fysik 1, men är samtidigt medveten om
hur majoriteten av studenterna verkar ogilla slumpade grupper. Det lyfts fram
hur åtminstone F redan har många grupparbeten via Fysikingenjörens verk-
tyg. Råde anser att framförallt Resan till Mars är bra och ligger tidigt under
studietiden. Madicken tycker inte att det är något fel på antalet grupparbeten
i nuläget men att man bör se över hur de görs. Det lyfts fram hur de flesta
grupparbeten och labbar på F görs i par och att man sällan arbetar i större
grupp. Alex föreslår att man skulle kunna göra programmeringen i grupp. Det
påpekas att det tidigare varit så och Madicken och Råde anser att det är bra
för studenternas programmeringskunskaper att man är tvungen att skriva sin
egen kod och att F och TM studenter på sistone lärt sig programmering dåligt
nog som det är.
Ortis har fått höra lite olika tankar, vilket han tar med sig till mötet som är
nästa vecka.
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§8 Nästa PA-möte Tanken är att vi har ett möte med Programansvariga varje läsperiod. Ortis har
ännu inte mailat PA om möte LP2. Han hade tänkt göra det i söndags men
ville först dubbelkolla när alla vi kan. Alla säger att de för de mesta är lediga
på luncher förutom när vi har våra egna möten.

§9 Årskursrepresentant-
aspning

Tänker att vi bjuder på lite enkel mat och/eller fika, samt att vi tar med oss
lite brädspel. Vi har tidigare sagt att vi vill ha aspningen LV4. Måndag 18/9
verkar vara den dag då flest av oss kan den veckan. Folk anser att Focus bardel
vore mysigt. Alex lägger in en bokning direkt.

§10 Övriga frågor

§10.1 SNX-kickoff Det kommer att hållas en kickoff för SAMO:s och studienämnder söndag 24/9.
De som kan vara med bör anmäla sig individuellt senast 14/9. Alla närvarande
hade tänkt delta.

§10.2 Betalkort Sektionen har äntligen lyckats beställa betalkort. Sektionskassören kommer
därefter även att hålla i ett möte där han går igenom grunderna i bokföring.
Det kommer fortfarande att dröja ett tag innan folk får tillbaka de pengar man
lagt ut för Cocktailpartyt, men det är på gång.

§10.3 Teambuilding Madicken undrar om vi ska ha någon egen teambuilding snart. Ortis tycker att
vi ska invänta invalet av årskursrepresentant först.

§10.4 Märken Ortis undrar om folk vore intresserade av att skaffa in tygmärken. Folk tycker
att det verkar som en kul idé. Råde anser att vi isåfall inte bör sy på dem
någonstans då det kan ge en oprofessionell bild utåt. Oris håller med.

§11 Nästa möte Tisdag 12/9 12.01 i Acceptorn.

§12 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 13:03!

Adam Orthag
Ordförande

Hugo Rådegård
Sekreterare

Madicken Astorsdotter
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Figur 1: https://xkcd.com/877/
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